
ARTS IN SPE  FEBRUARI 2020 19ARTS IN SPE  FEBRUARI 2020 19LEUKSTE BIJBAANTEKST Marieke van Twillert BEELD Marcel Krijgsman

‘JE HEBT ER HET 
KOPPIE WEL 
VOOR, ZEIDEN ZE’

Kerem Bölek (20)  
is tweedejaars ge
neeskunde aan de 
Radboud Universiteit. 
Hij werkt als foto
model sinds hij eind 
vorig jaar de finale van 
een Elite Model Look 
haalde. 

HOE ROLDE JE IN HET MODELLENWERELDJE? 
‘Het was een superimpulsieve actie. Al 
vaker hadden mensen uit mijn omge-
ving gezegd dat ik het eens moest pro-
beren als fotomodel: “Je hebt er het 
koppie wel voor.” Dat vond ik onzin, 
maar het leek me toch wel aardig om 
me op te geven. Ik wilde weleens zien 
wat er gebeurde en hoever ik kon 
komen. Het werden dus de finales.’ 

WAT TREKT JE AAN IN DIT WERK? 
‘Het is gezellig en het is leuk om aan-
dacht te krijgen. Je leert om jezelf te 
presenteren. Dat is iets wat ik in een 
eerder baantje als verkoper ook deed. 
Maar je ziet ook veel narcisme in de 
modewereld, dus ik wil het wel graag 
in balans houden. Mijn vrienden zor-
gen er wel voor dat ik met beide benen 
op de grond blijf staan. Als ik geld kan 
verdienen door voor de camera te 
staan, vind ik het prima.’ 

VERDIENT HET EEN BEETJE? 
‘Nog niet echt, als nieuwkomer. Sinds 
vorig jaar ben ik hard aan mijn portfo-
lio aan het werken. Ik heb over twee 
weken een klus voor een Amerikaanse 
kapperswedstrijd. Verder zit ik drie 
tot vier keer per week in de sport-
school om mijn lichaam in vorm te 
houden. Met mijn studie is het heel 
erg druk: ik zit ook nog in het eerste 
jaar van het honours programma medi-
cal sciences. Als ik al geld verdien, dan 
voorlopig in het Anatomisch Museum, 
waar ik rondleidingen geef.’ 

KLINKT ALS EEN DRUKKE AGENDA. 
‘Dat vind ik juist prettig, anders zou  
ik me vervelen. Ik hou ervan om mijn 
dagen zo efficiënt mogelijk in te 
delen.’ Lachend: ‘Ik werk ook met 
blokken en kleuren in mijn agenda. 
Op castings moet je soms lang wach-
ten, dan neem ik mijn laptop mee om 
te leren.’ 

WELKE KANT WIL JE OP IN DE GENEESKUNDE? 
‘Vroeger wilde ik neuroloog worden, 
inmiddels zit ik op het spoor van de  
neurochirurgie of psychiatrie. De her-
senen fascineren me, juist omdat we er 
nog betrekkelijk weinig van weten. Ik 
denk dat neurochirurgie bij mij past. 
Ik kan erg precies werken en als ik iets 
belangrijk vind, heb ik hyperfocus.’ AIS


